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 Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
DUBEN 2022 

 
 

 

 
Termín jednání:          ČTVRTEK 21. 4. 2022  
 
Místo jednání:          Hostinec Na Soutoku, Tř. Československé armády 612, Veselí nad Lužnicí 
  
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  20:50 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Roman Komenda, Petr Jindra, Kamil Vraspír  
 
Omluven: Jiří Tlustý   
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání   Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu   Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Dolejš 

 4) Hlasování Per-rollam 

 5) Úprava rozpočtu regionu – informace    Matyáš, Dufková 

  - zpráva o čerpání rozpočtu 

 6) připravované materiály na RVH   Matyáš, Dufková  

 7) Dotazníkové šetření s oddíly a Rozvojové projekty   Matyáš, Dufková 

 8)  Informace jednotlivých komisí     předsedové komisí 
 LK – schválení materiálů k přihláškám; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK       

 9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy    Pazderník, Dolejš 

 10)  Informace z jednání manažerů a z celostátního VV   Matyáš, Dolejš 

 11) Ostatní 

  - brýle 

  - turnaj dorostenek v Rakousku 

  - Email ohledně Českobudějovické ligy 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. Po doplnění 
programu bodu 10) ostatní, VV schválil doplněný program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Úkoly z minulého jednání byly splněny. 

 

4) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 
Členům VV byl předložen Zápis o hlasování Per-rollam VV (středa 13.4.2022 12:15 – čtvrtek 14.4.2022 9:00). 
 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 

Schválení Návrhu systému soutěží 22-23 po úpravách KRD.  

 

5) ÚPRAVA ROZPOČTU 2023 A ČERPÁNÍ 2022 

Jiří Matyáš pohovořil o obhajobě úpravy rozpočtu dle jednotlivých položek v Praze. Mezi členy RVV proběhla 
ještě krátká diskuse ohledně záporného rozpočtu a možného čerpání disponibilní regionální částky.  

 

Dále Petra Dufková předložila RVV zprávu a písemný podklad k čerpání rozpočtu za 3/2022. 

 

6) PŘIPRAVOVANÉ MATERIÁLY NA RVH 

Technické zajištění celé akce – Jiří Matyáš – Telč – místo i občerstvení zajištěno. Všichni předsedové komisí a 
sekretariát dodali písemné zprávy, které budou součástí celkové zprávy na RVH. Probíhala krátká diskuse nad 
jednotlivými zprávami. 

 

Úkol 04/2022 1: Dořešit konečnou podobu materiálu pro RVH, tak aby byla v termínu odeslána na oddíly. 

     Termín: 27. 4. 2022 

               Zodpovídají: J. Matyáš + L. Dolejš 

 

7) DOTAZNÍKOVÉ ŠETŘENÍ S ODDÍLY A ROZVOJOVÉ PROJEKTY 

V rámci naplánovaného bodu podal Lukáš Dolejš a Petr Jindra informace z jednání celostátní KMM.  
 

8) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

KRR – Lukáš Dolejš, spolu s Jiřím Matyášem informovali o proběhlém setkání „velkých“ klubů v Jižních Čechách 
11.4. 2022 v Týně nad Vltavou. Z jednání proběhlo, že Meťák má velkou chuť pracovat jako zapojit do projektu 
„Budování elitního ženského družstva“. Dále se na schůzce probírala různá regionální témata – rozhodčí, 
maximální rozměry hřišť atd. Dále se velice řešily hrací časy u elévů, které by většina chtěla navýšit, bohužel toto 
není možné, protože se LK musí řídit Pokynem k řízení regionálních soutěží, kde jsou stanoveny minimální a 
maximální časy pro hráče na hřišti. 

 

Úkol 04/2022 2: Do všech Předpisů soutěží vložit větu „Pokud lze, tak je pořadatel povinen postavit maximální 
rozměr hřiště.“ 

     Termín: 26. 4. 2022 

               Zodpovídá: J. Tlustý 
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KŽF – Roman Komenda hovořil o připravovaném Regiodnu 1. 5. 2022 v Chýnově, který bude zaměřen na dívčí 
složku. V rámci bodu Jiří Matyáš také podal informaci z jednání manažerů v Praze, kde se situace ohledně ženské 
složky také řešil.  

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš informovali o proběhlé výzvě směrem k rozhodčím „C“ k dodání podnětů 
na témata vzdělávacích seminářů. Na základě těchto podnětů byly vypsány 2 vzdělávací semináře rozhodčích. 
Během sezony bylo vypsáno v našem regionu celkem 14 vzdělávacích akcích (2x praktický seminář, 6x pro licenci 
„E“, 4x pro licenci „D“ a 2x pro licenci „C“), z toho byl jeden seminář zrušen pro nízký zájem účastníků. Rozhodčí 
se mohli účastnit akcí v jiných regionech. Na červen se připravuje postupové školení pro zájemce o postup 
z licence „C“ na „D“. Dále pohovořili o tom, proč došlo k návrhu ze strany KRD na zvednutí odměn rozhodčím – 
KRD si přeje, aby všechny turnaje pískali licencovaní rozhodčí, které dodají oddíly v průběhu prvních 3 měsíců 
sezóny. V případě zájmu o vyškolení více jak 5 rozhodčích, jsme schopni nabídnout individuální přístup 
k doškolení rozhodčích pro oddíly i po listopadu.  

 

DK – Petra Dufková – sekretářka DK informovala o 5ti proběhlých jednání během měsíce dubna. Všechny 
výsledky jednání jsou k dispozici na webu.  

 

KPS – Kamil Vraspír informoval o naplánovaném turnaji v Salzburku 23.–24.4.2022, kterého se zúčastní dívčí 
družstva Florbal Soběslav ve spojení s MLADÝCH NADĚJÍ, byla také pozván tým FBŠ Plzeň, který se zúčastní. 
KPS zajišťuje pro tuto akci také rozhodčí (Patrik Plocha a David Staněk).   

 

KMM – Petr Jindra informoval o spolupráci v rámci akcí KTM (Jiřím Typlem a Jiřím Jakoubkem). Dále hovořil 
o proběhlém otevřeném jednání s oddíly a o tréninkách krajských reprezentací před ODM. Dále KMM bude 
součástí chystaného Regiodne 1. 5. 2022 v Chýnově a 15.5.2022 v Telči. 

 
LK – Petra Dufková informovala RVV o práci LK, byl předložen podrobný písemný materiál, který informoval 
o uskutečněných jednáních LK. LK měla Teamsové jednání ohledně přípravy Předpisů soutěží. Členové LK 
všechny připravené předpisy soutěží odsouhlasili a ještě diskutovali o možnosti zobrazování výsledků u mladších 
žáků a elévů. Všechny připravené předpisy soutěží byly po úpravách nahrány na úložiště RVV k seznámení.  
 

HLASOVÁNÍ 

PRO: 5    PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0 

 

RVV schválil předložené Předpisy soutěží pro sezonu 2022/2023 a předloženou Strukturu soutěží. 

 

9) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM Vysočina a Jižní Čechy 

Michal Pazderník informoval o úspěšném vyhodnocení žádosti pro Florbal Vysočina.  V Jihočeském kraji zatím 
nebylo o žádostech rozhodnuto. Na požadavek KMM bude doplněná 1 TJ pro kategorii chlapců v obou krajích. 
Tj. reprezentace v chlapeckých kategoriích mají k dispozici 5 TJ a 1x 3denní soustředění. 

 

10) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ A Z CELOSTÁTNÍHO VV 

Jiří Matyáš podrobně seznámil členy RVV s informacemi ze 2 jednání manažerů (Teams + osobní jednání Praze). 
Na těchto jednáních byli manažeři informováni o snížení procentuálního plnění trenérských povinnosti, které je 
pro letošní sezonu sníženo ze 70 % na 40 %, dále o nutnosti sekretariátu informovat oddíly o povinnosti založení 
datových schránek. Lukáš Dolejš podal bližší informace z jednání CE KVM. Členové RVV diskutovali zájem 
o pořádání MČR starších žáků u nás v regionu.  

 

11) OSTATNÍ 
a) Plánovaný turnaj dorostenek v Rakousku 

Turnaj by se uskutečnil v Linci a mezi přítomnými proběhla diskuse o formátu turnaje. 
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Úkol 04/2022 3: Dodat KPS možný termín plánovaného turnaje dorostenek v Linci. 

     Termín: 30. 4. 2022 

               Zodpovídá: P. Jindra 

 

 
b) Používání brýlí 

Lukáš Dolejš – používání brýlí byl jeden z hlavních témat schůzky „velkých oddílů“ s výsledkem: 

Starší žáci a mladší žáci – doporučení;  

pro elévy hrající v mlžích – povinnost; elévové a přípravky – povinnost. 

 

Úkol 04/2022 4: Do Předpisu soutěží mladších žáků doplnit větu „Při nastoupení eléva (elévky) v soutěži mladších 
žáků je tento povinen brýle mít“. A do Předpisu soutěží elévů a přípravek doplnit povinnost nošení brýlí. 

 

     Termín: 26. 4. 2022 

               Zodpovídá: J. Tlustý 

 

Úkol 04/2022 5: Schválení upravených Předpisů soutěží 

 

     Termín: 27. 4. 2022 

               Zodpovídá: členové RVV 

 

 
c) Email ohledně Českobudějovické ligy 

Jan Novotný a Josef Zika poslali členům LK a RVV email ohledně požadavku za zřízení Českobudějovické ligy 
s návrhem účasti při tomto jednání RVV. RVV po konzultaci manažera regionu a řídicího hejtmana nabídku účasti 
hostů při jednání odmítl. Přítomní členové RVV diskutovali tento návrh ohledně založení Českobudějovické ligy 
elévů (přípravek) a shledal požadavek jako nevhodný pro rozvoj regionu. Založení této soutěže v herní sezóně 
22/23 nebude také možné z důvodu stabilizace běžně vypisovaných soutěží po předchozích ročnících, které byly 
zasažené komplikacemi z nutnosti pandemických opatření. RVV a LK naplánuje dřívější setkání s oddíly na téma 
„Vypsání soutěží pro sezónu 23/24“. Nejpozději v 1/23-2/23 by měly proběhnout schůzky s odbornými komisemi 
KMM a KŽF, následovat by mělo v 3/23 setkání oddílů s LK a RVV tak, aby začátkem 4/23 byly vypořádané 
všechny připomínky k přípravě předpisů na sezónu 23/24. 

 
d) Odměny sekretářům 

Kamil Vraspír a Lukáš Dolejš vznesli směrem k sekretářům dotaz ohledně možnosti výplaty jejich odměn, které 
by navrhoval RVV (tak jak tomu bylo v minulosti). Manažer regionu Jiří Matyáš popsal stávající způsob 
rozhodování. Členové RVV by přesto byli rádi, kdyby bylo možné pohyblivou složku ovlivňovat resp. navrhnout 
její výši. 

 

Lukáš Dolejš poděkoval přítomným za účast na jednání.  

 

 

 
Jednání ukončeno ve 20:50. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


